
Referat skolebestyrelsesmøde mandag d. 9. september 2024 

 
Dato: 9.9.2024 
Mødeleder: Stine Magnussen 
 
Referent: Kåre Mortensen 
 
Deltagere: Ane Stockmarr (Formand), Tine Halkjær, Stine Magnussen, Karen Louise Reeh, Yeliz Jakobsen, Anne Festersen, Maria Kildehave 
Jeppesen, Niels Degn-Andersen (Medarbejderrepræsentant),  Johan Schiødt (Elevrepræsentant), Noah Tastesen (Elevrepræsentant), Kåre 
Mortensen (Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth (Skoleleder) 
 
Afbud: Jonas Ulstrup 
Fraværende uden afbud: 
 

Emne/punkt Hvem 
fremlægger 
punktet? 

Hvad skal der gøres med 
punktet? 
● Tage fælles beslutning 

● Give input (til fx 

lederbeslutning) 

● Erfaringsudveksling 

● Diskutere dilemma 

● Orientering 

● Refleksion 

● Udvikling 

 

Tid Form/facilitering Referat  Opfølg
ning 

1. 
Godkendelse af 
dagsorden 
 

  

 

5 min Dagsorden godkendt   

2. 
Nyt fra eleverne 
 

eleverne  10 min  Johan er valgt som ny 
elevrådsformand og 
Noah er valgt som ny 

 



elevråds 
næstformand. 
I elevrådet har der 
været talt om 
muligheden for 
vandposter. 
HH undersøger 
muligheder og 
udgifter i forbindelse 
med en vandpost. 
 
Ønske om at boden 
kan åbne igen i en 
eller anden form. 
Kunne der eventuelt 
forsøges med et 
enklere madtilbud. 
 
Der blev spurgt ind til, 
hvordan økonomien 
var  omkring boden. 
 

3. 
Strategiarbejde 
fortsat fra sidste 
møde, med 
udgangspunktet 
Dannelsesstrategi
en. 
Se bilag 
 

Ane, Anne og 
Tine 

Refleksion 60 min ● Vi har læst 
Dannelsesstrategien 
inden mødet. 

● Vi sætter post its på de 
elementer i strategien, vi 
hver især synes, der er 
god energi i at arbejde 
med og sammenholder 
det med vores 4 værdier 

● Vi arbejder videre med 
elementer, som er 
udvalgt under punktet og 
begynder at tale om, 

Arbejdsgruppen har 
arbejdet med, hvad 
der kunne være 
vigtigt at fokusere 
mere på fremover.. 
 
Arbejdet med 
dannelsesstrategien i 
Odense Kommune er 
obligatorisk at 
arbejde med. 
 

 



hvilken form og resultat 
vi ønsker med de 
kommende drøftelser 

Der arbejdes med 
dannelsesstrategien i 
grupper i bestyrelsen. 
 
Der blev arbejdet 
med 2 af skolens 
værdier “tryghed” og 
"trivsel”. 

4. 
Høring vedr. 
styrelsesvedtægt 
 

Ane  10 min  Der er blevet udsendt 
ændringsforslag til 
styrelsesvedtægten. 
 
Bestyrelsen har ikke 
kommentarer til 
ændringsforslaget. 
 

 

5. 
Den endelige plan 
for 
kontaktforældre
mødet 
 

udvalget  10 min  Arbejdsgruppen har 
besluttet at udskyde 
kontaktforældre- 
mødet til d. 22/10. 
 
HH sender opdateret 
dagsorden ud d. 10/9 
til alle forældre. 
 

 

6. 
Eventuelt 
 

Alle  10 min Stine har en kort kommentar fra 
et forældremøde, vi nok skal se 
på en anden gang. Forældrene i 
5B undrer sig meget over 
lejrskoler og mulighederne for 
disse på Hunderupskolen. 
 
HH har været på forældremøde i 
8B, der gerne vil drøfte 
ungedidaktik. 

På et kommende 
bestyrelsesmøde vil 
princip 7, der 
vedrørende lejrskole 
og skolerejser, 
komme på som 
punkt. 
 
 
 

 



 
Observation om tæt trafik på 
gå/cykelsti fra 
begravelsesforretning til skolen. 
Nærvedhændelse med en cyklist 
og et barn. 

 
 
Bilfrizonen om 
Hunderupskolen skal 
drøftes på kommende 
bestyrelsesmøde, der 
er bred 
tilkendegivelse af, at 
de farlige situationer 
på Heden/Cykelstien, 
var de samme som vi 
frygtede ved 
implementeringen. 

       

 

 


